
Z Á P I S N I C A 
 

z  Výročnej  členskej schôdze  MO SRZ  v  Stropkove,  konanej dňa  24.02.2019  v Mestskom kultúrnom 
stredisku v Stropkove 

 
 
Prítomní :     Podľa prezenčnej listiny 
                        
Delegát :        Ing. Gabriel Zajtko              
 
                                 

P R O G R A M 
 

1.   Otvorenie           
2.   Voľby pracovného predsedníctva, mandátovej komisie a návrhovej komisie         
3.   Správa o činnosti MO SRZ Stropkov v roku 2018               

      4.   Správa mandátovej komisie                        
      5.   Správa o hospodárení organizácie za rok 2018 a návrh rozpočtu na rok 2019 
      6.   Správa hospodára organizácie  
      7.   Plán hlavných úloh na rok 2019 
      8.   Správa kontrolnej komisie   
      9.   Diskusia 
      10. Návrh na uznesenie 
      11. Záver 
 
K bodu 1.  Schôdzu  zahájil   predseda   organizácie Ing. Gabriel Zajtko,  ktorý   rokovaniu   aj  predsedal.  
                   Úvodom  privítal  prítomných  a oboznámil s programom schôdze. Delegátom Rady SRZ na 

tejto schôdzi bol viceprezident pre Prešovský kraj Ing. Gabriel Zajtko, ktorého privítal 
tajomník organizácie. Nakoľko zo strany prítomných neboli žiadne pozmeňujúce alebo 
doplňujúce návrhy, predsedajúci schôdze dal o tomto bode hlasovať.      

                   Hlasovanie :    Za : 80                       Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0                      
                                                                                                                         
K bodu 2.  V  tomto   bode   sa  uskutočnili    voľby   pracovného  predsedníctva,   mandátovej  komisie  a   
                    návrhovej komisie. Predsedajúci rokovania prečítal návrh výboru MO SRZ do: 
                    
                   Pracovného predsedníctva :                 Ing. Gabriel Zajtko 
                                                                                        Daniel Hurný 
                                                                                Ing.  Peter Čakloš 
                                                                                Ing. Ján Blanár  
                                                                                Ing. Pavol Andrejovský PhD.  
                   Hlasovanie :    Za :  80                      Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0   
                   
                   Mandátovej komisie :                 Mgr. Roman Kudič       predseda 
                                                                                Róbert Paňko       člen 
                                                                                Juraj Petrovaj       člen  
                   Hlasovanie :    Za :  80                      Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0 
   
                   Návrhovej komisie :               Ing. František Hurný         predseda 
                                                                          Ivo Hutňan                 člen 
                                                                   Mgr. Róbert Jamroškovič člen 
                   Hlasovanie :    Za : 78                       Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 2 
                   Keďže  jednotlivé  návrhy boli prijaté,  predsedajúci  požiadal  predsedov jednotlivých komisií 
                   aby si zvolali členov a ujali sa svojej činnosti.  
  
                     



K bodu 3.  Správu  o   činnosti  MO  SRZ   Stropkov  za   rok  2018   prečítal   prítomným   tajomník  MO  
                   p. Daniel  Hurný.   Vo  svojej  správe  vyhodnotil  plnenie  prijatých   uznesení a Plánu 

hlavných úloh z minuloročnej VČS. Informoval o zasadnutiach výboru, prijatých uzneseniach 
a plnení  úloh členov výboru. Stručne zhodnotil  činnosť členskej základne, rybárskej  stráže,  
Kontrolnej  komisie a Disciplinárnej komisie. V krátkosti oboznámil s výsledkami XII. Snemu 
SRZ a upozornil na zmenu zákona o rybárstve.  

                   Záverom sa poďakoval všetkým členom MO, ktorí sa podieľali na plnení prijatých úloh 
a poprial do novej sezóny hlavne pevné zdravie a bohaté úlovky.  

                                                                                                                                                                            
K bodu 4.  Predseda  mandátovej komisie  Mgr. Roman Kudič  prečítal správu mandátovej   komisie  kde 
                   oznámil,  že  schôdze  sa  zúčastnilo 80  členov  z  368  pozvaných, čo predstavuje 

v percentuálnom  vyjadrení  účasť  22 %. Na základe toho komisia konštatuje, že  schôdza nie 
je uznášaniaschopná. Následne   nato,  predsedajúci  rokovania  podal   návrh pokračovať 
v rokovaní členskej schôdze v zmysle §14 ods. 6 ) Stanov SRZ. Nakoľko zo strany 
prítomných neboli žiadne iné návrhy, predsedajúci dal o tomto návrhu hlasovať.        

                       Za : 80                        Proti – 0                             Zdržal sa hlasovania : 0              
                   Predsedajúci schôdze konštatoval, že schôdza je uznášaniaschopná a pokračuje     

v rokovaní.       
 
K bodu 5.  Účtovník  organizácie  Ing. Ján Blanár  predniesol  správu  o  hospodárení  organizácie  v roku  
                   2018. Podrobne informoval o príjmoch a čerpaní rozpočtu a na záver konštatoval, že  

organizácia  dosiahla  za rok 2018 kladný  výsledok hospodárenia.  
                   Ďalej  predniesol  návrh  rozpočtu  na  rok  2019, kde informoval  prítomných  o  plánovaných  
                   príjmoch a výdajoch  organizácie  v roku 2019 s tým, že tento rozpočet by mal byť vyrovnaný. 
                   Vzhľadom nato, že žiadny pozmeňovací návrh nebol prednesený, predsedajúci schôdze dal 

o návrhu rozpočtu hlasovať:    
                   Hlasovanie :      Za :  79                   Proti : 0                              Zdržal sa hlasovania : 1  
                   Predsedajúci rokovania konštatoval, že rozpočet na rok 2019 bol prijatý.       
 
K bodu 6.  Správa  hospodára  organizácie  Ing. Petra Čakloša  obsahovala sumár  úlovkov  členov   našej   
                   organizácie v roku 2018,  zarybňovanie revírov v roku 2018 a  plán zarybňovania na rok 2019. 
                   Vyhodnotil   brigádnickú  činnosť, vyťaženosť jednotlivých revírov a  na záver  sa  poďakoval  

všetkým, ktorí sa podieľali na zveľaďovaní našich revírov. 
                            
K bodu 7.  Plán  hlavných  úloh na  rok  2019, ktorým  sa  bude  výbor MO SRZ Stropkov riadiť,  prečítal 
                   prítomným  tajomník  p. Daniel Hurný.  Nakoľko  zo  strany  prítomných žiadne  pripomienky  
                   neboli, prebehlo hlasovanie. 
                   Hlasovanie :      Za :  80                   Proti : 0                              Zdržal sa hlasovania : 0 
                   Plán hlavných úloh na rok 2019  bol jednohlasne schválený.  
 
K bodu 8.  Správu   kontrolnej  komisie  o   hospodárení   MO  SRZ   Stropkov   v roku 2018    predniesol          
                   prítomným jej  predseda  Ing. Pavol Andrejovský PhD.  V krátkosti  informoval o jednotlivých  
                   kontrolách  vykonaných  v  priebehu  uplynulého  roka.  Pripomienky  kontrolnej komisie  boli 
                       prerokované  na zasadnutiach  Výboru MO SRZ, vznesené pripomienky boli zdokumentované 
                   aj v zápisniciach, resp. Výbor  MO SRZ  zvážil  návrhy  členov  komisie.  Dokumentácia  bola  
                   predložená  výboru  k  archivácií. Konštatoval, že  hospodárenie  MO  SRZ  za  rok  2018 bolo  

transparentné, vedené  so  zásadami účtovníctva a dosiahnutý stav je v súlade s prijatými 
uzneseniami výboru.     

                    
K bodu 9.  Diskusiu zahájil Ing. Zajtko odovzdávaním Čestného odznaku I. stupňa p. Jozefovi Gajdošovi, 

za záslužnú a obetavú prácu v rybárstve. Vzhľadom na dlhodobú nemoc oceneného, 
vyznamenanie prevzala jeho manželka, ktorá sa v jeho mene aj poďakovala. Príhovor 
k ocenenému predniesol Ing. Andrejovský.   

                   V diskusii ako prvý vystúpil predseda organizácie Ing. Zajtko. Vo svojom príspevku sa 
venoval hlavne novému zákonu o rybárstve a jeho vykonávacej vyhláške. 



                   Marcinčák – sa pýtal ako sa bude loviť na revíroch iných organizácií. Odpovedal Ing. 
Zajtko, že pred lovom je potrebné si vždy pozrieť rybársky poriadok na príslušný revír. 

                   Hurný Daniel – ako rybársky hospodár na VN Domaša informoval o zarybňovaní tohto revíru 
                   v roku 2018. Vzhľadom nato, že sumár úlovkov za rok 2018 ešte nie je spracovaný, 

informoval o vyťaženosti revíru za rok 2017.  
                   Dvorský Ján – sa pýtal aké opatrenia sa urobili aby sa zabránilo úhynu kaprov na VN 

Stropkov a v druhej časti otázky sa pýtal na povinnú výbavu rybára v zmysle nového zákona. 
Na prvú časť odpovedal Ing. Čakloš – zmena dodávateľa násad, kúpa medikovaného krmiva 
Rupín a oprava výpustu čím sa zvýši prietok v nádrži. Na druhú časť otázky odpovedal p. 
Hurný – prečítal § 14 ods. 20 ) vyhlášky a upozornil na zmeny oproti starej vyhláške. Túto 
odpoveď doplnil Mgr. Kudič, ktorý upozornil na § 18 ods. 3 ) vyhlášky, kde loviaci pri love 
môže na označenie lovného miesta použiť výhradne tyčovú bójku.  

                   Augustinský Pavol – sa pýtal na lov rýb pod ľadom. Odpovedal p. Hurný, ktorý citoval § 18 
ods. 6 ) vyhlášky a zdôraznil prísne bezpečnostné opatrenia. 

                   Gajdoš Patrik – či platí najväčšia horná miera kapra 70 cm, ktorá bola prijatá na VČS 
konanej 6.3.2016 pod uznesením č. 7. Odpovedal p. Hurný, že toto uznesenie v zmysle 
nového zákona nie je platné nakoľko zaviesť najväčšiu hornú mieru rýb môže povoliť len 
Ministerstvo životného prostredia SR. Podmienky stanovuje § 12 ods. 5 ) vyhlášky.  

                   Butala Marián – sa pýtal na výšku vodnej hladiny na VN Domaša. K danej problematike 
zaujal stanovisko p. Hurný. Ako hospodár na tejto nádrži informoval o dodržiavaní 
manipulačného poriadku, ktorý nie je možné meniť. Poukázal aj na nadpriemerné sucho 
v uplynulom roku a s tým spojené aj nízke prietokové hodnoty na toku Ondava.  

                    
                   Nakoľko  viac  diskusných  príspevkov  zo  strany  prítomných  nebolo,  predsedajúci  schôdze   
                   diskusiu ukončil.                       
                   
K bodu 10. Návrh  na  uznesenie  z   Výročnej členskej schôdze   prečítal  prítomným predseda návrhovej 
                    komisie Ing. František Hurný. 
 
                    Hlasovanie:      Za : 80                               Proti : 0                                  Zdržal sa : 0   
                    Na   základe  výsledkov   hlasovania   predsedajúci  rokovania  konštatoval,  že  uznesenie   z  
                    Výročnej     členskej    schôdze    MO SRZ    v    Stropkove   bolo   prijaté   jednohlasne    bez    
                    pozmeňujúcich návrhov.  
                                                                                                                    
K bodu 11.  Nakoľko    program   Výročnej   členskej   schôdze   bol   vyčerpaný,   predsedajúci   schôdze  
                     Ing. Zajtko Gabriel  sa  poďakoval  prítomným za  účasť a poprial do ďalšej rybárskej sezóny   
                     pevné zdravie,  veľa  krásnych  chvíľ  strávených  pri  vode  a  bohaté  úlovky. Následne nato     
                     schôdzu ukončil.    
 
 
 

U Z N E S E N I E 
 
 
Výročná členská schôdza:  
 
A. Berie na vedomie  : 
 
      1.  Správu mandátovej komisie. 
      2.  Správu o činnosti MO SRZ za rok 2018. 
      3.  Správu o hospodárení organizácie za rok 2018. 
      4.  Správu hospodára organizácie. 
      5.  Správu kontrolnej  komisie. 
      6.  Jednotlivé diskusné príspevky. 
 




